
ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I

Acta número: 3/2019
Data: 11 d’abril 2019
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici del rectorat
Horari: de les 09:10 h a les 10:10 h

Assistents:
Representants de l’administració de la Universitat
José Joaquín Gual Arnau. President
Modesto Fabra Valls,
Andrés Marzal Varó
Jesus Lancis Saez
M.Victoria Camarero Suárez
Rafael Mayo Gual 
José Luis Gordo García-Madrid

Representació de la part social
M. Jesús Tirado Roldán (UGT)
Pablo Rodríguez Cervantes (UGT)
Jordi Pilar Campos (CCOO)
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF)
María Rosa Sos Peña (CSIF)
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv)
Jose Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv)

Assessors i assessores de la part social
Jordi Torner Mas (UGT)
Sergio Barrachina Mir (CSIF)
Ignacio Aymerich Ojea (CSIF)
Oscar Coltell Simón (CSIF)
Anna Arnal Pons (STEPV-Iv)

Secretari
Vicente M. Sales Pascual

Excusen l’absència
Pilar Ezpeleta Piorno, delega el vot en José Joaquín Gual Arnau.
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Ordre del dia

1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior.
2n.-  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de Modificació de la Normativa
per  al  desenvolupament  dels  concursos  d'accés  a  cossos  de  funcionariat  docent
universitari  i  dels  concursos  de  selecció  de  professorat  col·laborador i  contractat
doctor de la Universitat Jaume I de Castelló.
3r -  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta  de modificació de l'acord sobre el
pla  de  millora  de  les condicions acadèmiques  i  laborals  del  professorat associat a
l'UJI.
4t. -  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta  del Document d'Organització del
Curs 19/20. 
5è.  -  Anàlisi,  discussió  i  informe,  sobre  la  proposta  de  barems  específics per  a
concursos de professorat associat, ajudant, ajudants doctors i professorat contractat
doctor interí.
6è -  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de la convocatòria de places de
Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació
de la RLT del PDI.
7è.- Torn obert de paraules.

Desenvolupament de l’ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior

El president pregunta als assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta de
la sessió número 2 de 2019 de la Mesa Negociadora. 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que la redacció ha millorat, però encara ens
nota a faltar més profunditat. Independentment de l’afirmat estan d’acord amb la redacció.

A continuació el President sotmet a votació la proposta d’acta i pregunta als assistents si
volen fer alguna intervenció. Cap intervenció.

El president, manifesta que s’aprova l’acta per assentiment.

2n.-  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de Modificació de la Normativa
per  al  desenvolupament  dels  concursos  d'accés  a  cossos  de  funcionariat  docent
universitari  i  dels  concursos  de  selecció  de  professorat  col·laborador i  contractat
doctor de la Universitat Jaume I de Castelló.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la proposta.

La normativa actual, no recull les referències a places vinculades, perquè la UJI no en
tenia. En relació a les Comissions o Tribunals, fem el mateix que fan altres Universitats.

La  representació  d’UGT,  manifesta  que  s’ha  agafat  el  document  que  hi  havia  i  s’ha
introduït la referència a les places vinculades. Hi ha que modificar més la normativa. Es
més  complicat  superar  un  procés  de  Professor  Contractat  Doctor  que  de  Titular
d’Universitat. El Tribunal que ha de jutjar un procés de TU està composat per 3 membres i
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el de PCD per 5. Els exercicis no son iguals, es més complicat el de PCD que el de TU.
Demanem que siguen iguals. Tampoc hi ha representants sindicals en les places de TU.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que la modificació que es
proposa  avui  es  únicament  per  les  places  vinculades.  La resta  de  temes  comentats,  es
portaran més endavant.

A continuació el President sotmet a votació la proposta de modificació de la Normativa per
al desenvolupament dels concursos d'accés a cossos de funcionariat docent universitari i
dels concursos de selecció de professorat col·laborador i contractat doctor de la Universitat
Jaume  I  de  Castelló   i  pregunta  als  assistents  si  volen  fer  alguna  intervenció.  Cap
intervenció.

El  president,  manifesta  que  s’informa  favorablement  la  proposta  de  modificació  de  la
normativa per assentiment.

3r -  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta  de modificació de l'acord sobre el
pla  de  millora  de  les condicions acadèmiques  i  laborals  del  professorat associat a
l'UJI.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la proposta.

Aquest document, no el portarem ara ni a la CEP ni al  Consell  de Govern pròxim. El
portarem a una altra Mesa Negociadora i feu les aportacions que cregueu oportunes.

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que no te sentit donar-li presa al document per
la negociació del conveni col·lectiu. Aquest document manté la precarietat del professorat
associat,  no  hi  ha  estabilització.  Hi  ha  departaments  que  no  tenen  quasi  professorat
associat.  El  Pla  d’estabilització  hauria  de  tindre  en  conter  un  número  de  professorat
associat en els departaments independentment del número de professorat a temps complet.
Ha de tindre  un valor  superior  al  35% del  total  de la  puntuació  en la  baremació dels
aspirants a places de professor associat, l’activitat professional.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que l’estabilització de places
de professorat associat com s’ha plantejat, no es possible en tots els departaments per molts
factors.  En  el  Document  de  Carrera  Docent,  està  previst  que  si  un  professor  associat
s’acredita i està més de 10 anys en la UJI pot estabilitzar-se. En l’aplicació dels barems no
tenim queixes per aplicació dels barems que tenim. El professorat associat, depèn de les
necessitats docents, en cas de no haver necessitats docents no hi ha professorat associat.

4t. -  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta  del Document d'Organització del
Curs 19/20 (DOC) 

El  Vicerector  d’ordenació  acadèmica  i  professorat,  manifesta  que  sobre  el  conveni
col·lectiu, es va reunir el dimarts passat la Mesa reduïda. Es van tractar els punts que no hi
havia acord. La Conselleria es va comprometre a aportar 20,5 milions d’euros en tres anys.
En aquest moment s’han quedat tres articles sense acord, el primer la dedicació, el segon la
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promoció  i  l’estabilització  d’ajudants,  en  que  es  va  quedar  en  que  cada  Universitat
continuara amb la seua política  i tres en la no renovació dels contractes del professorat
associat, en barems públics. Es va quedar en estar en contacte fins el 17 o 18 d’abril, si no
s’arribara a un acord, es pararia la negociació i si hi haguera un acord el 24 o 25 d’abril es
signaria un preacord. 

Les places que ens va cedir la UPV, la Direcció General de Costos del Ministeri d’Hisenda
ens ha denegat la possibilitat de traure-les, per estar dins del mateix sector. Hem presentat
un recurs d’alçada contra l’informe.

Sobre la proposta del Document d’organització del curs 19/20, la distribució des crèdits
dins  dels  Centres,  departaments  i  instituts  d’investigació  es  realitzarà  d’acord  amb els
criteris que determine cadascú d’ells i haurà de ser comunicada en el període establert a
l’efecte en el calendari d’ordenació acadèmica de la documentació per a l’organització del
curs 2019/20, ja que constitueix una part de les reduccions docents i influeix, per tant, en la
determinació de les necessitats docents dels departaments. Tenim els crèdits en cada una de
les Titulacions.

A continuació el President sotmet a votació la proposta del Document d’Organització del
curs 19/20 i pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. Cap intervenció.

El president, manifesta que s’informa favorablement el DOC per assentiment.

5è.  -  Anàlisi,  discussió  i  informe,  sobre  la  proposta  de  barems  específics per  a
concursos de professorat associat, ajudant, ajudants doctors i professorat contractat
doctor interí.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la proposta.

El  President pregunta als  assistents si  volen fer  alguna intervenció.  Cap dels  assistents
contesta.

El president, manifesta que s’informen favorablement els barems específics presentats, per
assentiment.

6è -  Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de la convocatòria de places de
Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació
de la RLT del PDI.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la proposta. Sobre les places
de PCD interí, el Secretari Autonòmic ens ha dit que son places estables i que per tant han
de consumir Tassa de reposició d’efectius.

El professorat Ajudant que acaba el seu contracte fins Agost de 2020, té garantit el seu pase
a PCD interí.

Sobre la Tasa de reposició del PCD interí, la resta d’Universitats no tenen problema, ja que
no tenen llista d’espera i els es igual el consumir la Tassa de reposició d’efectius, nosaltres
si tenim problema perquè la llista d’espera es molt llarga.
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El President  pregunta als  assistents si  volen fer  alguna intervenció.  Cap dels  assistents
contesta.

El  president,  manifesta  que  s’informen  favorablement  la  proposta  de  convocatòria  de
places de PCD amb caràcter interí, per assentiment.

7.- Torn obert de paraules.

La representació  d’UGT,  manifesta  que  aquells  documents  que  es  modifiquen  en  lloc
d’estar la modificació en altre color hauria d’estar subratllat, així els daltònics ho podrien
distingir. La dedicació màxima dels AJD a 24 crèdits es una barbaritat.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que no es l’última versió. El
Secretari Autonòmic de la Conselleria d'Educació, va enviar una nova redacció i ara no
apareix la dedicació màxima. Quan la tinga enviaré l’última versió.

La representació de CSIF, manifesta que sobre el barem de Psicologia Bàsica, estableix que
si una Tesi es dirigida per un professor de l’àrea, es puntua fins a 4 punts, pareix un poc
estrany. Tampoc està justificat que la Direcció del LABCOM tinga una reducció de crèdits.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que farà una consulta sobre el
Barem de Psicologia bàsica, ja que si que pot tindre impacte. El LABCOM, hi ha que
considerar-lo com un servei de la Universitat, ja que presta serveis a la Universitat.

La representació d’UGT manifesta que pareix que es van a produir  canvis en l’Àgora,
pareix que hi hauran espais diàfans.

El Vicerector d’Infraestructures, manifesta que s’escoltarà a la gent afectada i si es pot es
tindrà en conter la seua opinió.

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que hi ha a activitats docents que no computen
en el POD. Això no tindria que ser. La docència en la Universitat per a majors deuria
computar en el POD.

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que no totes les activitats que
realitza  el  PDI  es  poden computar  en  el  POD.  No estem d’acord  amb la  proposta  de
l’STEPV-Iv. La Universitat per a Majors, no ha de computar en el POD com tampoc tots
els temes relacionats amb la divulgació científica.

La representació de CSIF, manifesta que sobre el TFG hi hauria que homogeneïtzar-lo, ja
que hi ha molta diferència entre les titulacions. Entenem que es una tarea pendent. Si es
deixa en mans del Director de Titulació, no es solucionarà.

El  Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat,  manifesta que es la Titulació la que
distribueix els crèdits, es poden fer accions de millores perquè conten el POD, però això no
comportaria noves contractacions. Les titulacions son autònomes, elles han de determinar
on van els crèdits.  Des de el Vicerectorat tenim poc marge de maniobra. Es poden fer
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directrius.  Podem treballar-lo  en  Mesa  Tècnica  i  després  parlar  amb  els  Directors  de
departaments.

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que no s’ha negociat el nou barem que consta
en  la  resolució  de  la  rectora  al  del  recurs  de  reposició  contra  la  convocatòria
d’administratius. En la UV el STEPV-Iv i UGT ho han recorregut. El dia 18 d’abril es no
lectiu, el personal de torn de vesprada, podria treballar pel matí.

La representació d’UGT, manifesta que en el Calendari laboral per 2019, està previst en
l’article 2.4 i durant Setmana Santa i Pasqua el personal de torn de vesprada pot realitzar la
seua jornada en torn de mati.

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió.

El secretari,
Vistiplau,
El president,
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